
zijn voor het stads- en streekvervoer.
Het lijkt mij namelijk logisch dat het
overleg over beide onderdelen van
het openbaar vervoer op dezelfde
manier plaatsvindt, bij voorkeur zelfs
in hetzelfde overlegorgaan. Ik heb
overigens al aangegeven dat mij de
globale motie van mevrouw In ’t Riet
meer aanstaat. Daarin wordt
uitgesproken dat het moet, maar de
wijze waarop wordt nog in het
midden gelaten.
Voorzitter! Wat de financiële

situatie betreft heb ik al eerder
gesteld dat het mijn inzet is om de
ombuigingsdoelstelling, die nu al
jarenlang als een loden last op onze
rug rust, voor een flink gedeelte te
mitigeren. Ik denk dat een relatief
klein gedeelte zal blijven bestaan.
Het IPO heeft aangegeven waaraan
in dit verband zou kunnen worden
gedacht. Als wij zouden kunnen
uitkomen op het niveau van 35 mln.
zou het mooi zijn. Echter, zekerheid
hierover kan ik pas bieden nadat de
begrotingsvoorbereiding is afgerond.
De globale begrotingsvoorbereiding
hebben wij al gehad maar de
afronding van die voorbereiding
vindt eind augustus plaats. Het
resultaat krijgt de Kamer gepresen-
teerd op Prinsjesdag. Hoe dan ook,
mijn inzet is het om wat aan
ombuigingen nog overeind moet
blijven, te beperken tot een
behapbaar gedeelte, zoals het ook in
de afgelopen jaren is gegaan. Ik heb
goede hoop dat wij daar op een
goede manier uit kunnen komen.
Nogmaals, zekerheid hierover voor
de volle 100% kan ik pas op
Prinsjesdag geven.
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De voorzitter: Het zou logisch zijn
wanneer ik nu zou vaststellen dat de
moties aanstaande dinsdag in
stemming zouden komen, maar ik
heb begrepen dat de heer Rosenmöl-
ler behoefte heeft aan een
vervolgtermijn.

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! Het lijkt mij ondenkbaar
dat wij nu zonder meer over deze
moties zouden gaan stemmen. Eerst
dient er door middel van wat ik
noem ’’een finaal debat’’ helderheid
te worden geboden over de positie
van de Kamer ten opzichte van de
minister, inclusief alle nuances die
daarbij aan de orde komen. Kortom,
ik vind inderdaad niet dat het debat

nu kan worden afgerond. Ik vraag
inderdaad om een nieuwe termijn.

De heer Reitsma (CDA): Voorzitter!
Ik wil dit verzoek ondersteunen
omdat ik mijzelf niet in staat acht om
thans überhaupt over de bewuste
moties te stemmen. In feite zou ik
niet weten waarover ik zou stemmen.

De heer Poppe (SP): Daar sluit ik mij
bij aan, voorzitter. Bovendien
constateer ik dat er kennelijk meer
moties zijn dan wij nu op papier voor
ons hebben. Dat is een probleem.

De heer Van Gijzel (PvdA):
Voorzitter! Ik begrijp en deel de
overwegingen van de collega’s. Ik
ondersteun het gedane verzoek.

De heer Van den Berg (SGP):
Voorzitter! Ook ik steun het verzoek,
maar ik vraag mij af of een volledige
nieuwe termijn nodig is. Ik denk dat
enkele woordvoerders duidelijkheid
moeten geven over hun handteke-
ning onder de desbetreffende motie.
Vervolgens kan er voor de Kamer
helderheid ontstaan. Voor mij
behoeft het niet een geheel nieuwe
termijn te zijn.

De heer Schutte (GPV): Voorzitter! Ik
denk dat er in formele zin sprake
moet zijn van een nieuwe termijn. Ik
kan mij verder niet voorstellen dat
het nieuwe licht dat in deze situatie
nodig is, na alle geplaatste interrup-
ties nú snel gaat schijnen. Daarom
stel ik voor om de gewenste nieuwe
termijn de volgende week te laten
plaatsvinden.

De voorzitter: De gevoelens van de
Kamer zijn duidelijk. De voorzitter zal
de Kamer een voorstel voor de
verdere behandeling van deze
kwestie doen toekomen.

De beraadslaging wordt geschorst.

Sluiting 19.16 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. twee koninklijke boodschappen,
ten geleide van de volgende
voorstellen van (rijks)wet:
Wijziging van onder meer de Wet

op het hoger onderwijs en weten-
schappelijk onderzoek en de Wet op

de studiefinanciering ter uitvoering
van in het hoger onderwijs- en
onderzoekplan 1996 aangekondigde
maatregelen (25370);
Wijziging van de Wet melding

ongebruikelijke transacties (25378).

Deze koninklijke boodschappen, met
de erbij behorende stukken, zijn al
gedrukt en rondgedeeld;

2. een brief van de voorzitter van de
Eerste Kamer der Staten-Generaal,
met de mededeling, dat zij in haar
vergadering van 3 juni 1997 het haar
door de Tweede Kamer toegezonden
voorstel van wet, gedrukt onder
nummer 24718, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brief
voor kennisgeving aan te nemen;

3. de volgende voorstellen van wet:
Wijziging van de begroting van de

uitgaven en de ontvangsten van het
Ministerie van Algemene Zaken (III)
voor het jaar 1997 (wijziging
samenhangende met de Voorjaars-
nota) (25377);
Wijziging van de begroting van de

uitgaven en de ontvangsten van het
Ministerie van Justitie (VI) voor het
jaar 1997 (wijziging samenhangende
met de Voorjaarsnota) (25380).

Deze voorstellen van wet zijn al
gedrukt en rondgedeeld;

4. de volgende brieven:
drie, van de minister van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, over de benoeming van de heer
Bouterse tot Adviseur van Staat van
de Republiek Suriname (20361, nr.
84);
een, ten geleide van het verslag van
de informele Europese Raad d.d. 23
mei 1997 (21501-20, nr. 54);
een, over LGO-
vrijwaringsmaatregelen (25000-V, nr.
79);
een, van de minister voor

Ontwikkelingssamenwerking, over
Noord-Korea (25381);
een, van de staatssecretaris van

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over het media-
minderhedenbeleid (25001, nr. 27);
een, van de staatssecretaris van

Financiën, over een verplichte
registratie bij de economische
eigendomsoverdracht van onroe-
rende zaken (25000-IXB, nr. 28);
een, van de staatssecretaris van

Defensie, over het Remotely Piloted
Vehicle (RPV) (25000-X, nr. 81);
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een, van de delegatie houdende
rapport betreffende de parlementaire
informatie inzake enige aspecten van
technolease, in de jaren 1993 en
1994 (25080, nr. 15).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

5. de volgende brieven:
een, van de minister voor

Nederlands-Antilliaanse en Aru-
baanse Zaken, ten geleide van het
koninklijk besluit van 24 april 1997,
regelende de positie en functie van
Vertegenwoordiger van de Neder-
landse regering bij de regeringen
van de Nederlandse Antillen en
Aruba;
een, van de minister voor

Ontwikkelingssamenwerking, ten
geleide van het eindrapport Evaluatie
basisgezondheidszorgprogramma
BILANCE;
twee, van de staatssecretaris van

Binnenlandse Zaken, te weten:
een, inzake samenvoeging van
Boekel, Uden en Veghel;
een, ten geleide van het Besluit GBA;
een, van de minister van

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, ten geleide van het concept
ministeriële regeling bekostiging
huisvesting BVE-sector;
een, van de staatssecretaris van

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over musicalopleiding;
een, van de staatssecretaris van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van het rapport van het
RIVM inzake dioxinen in geı̈mpor-
teerde zuivel.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies ter afdoening en niet te
drukken;

6. een brief van de faculteit der
rechtsgeleerdheid, ten geleide van
het Jaarverslag 1996 van het
Centrum voor Milieurecht.

Deze brief ligt op de griffie ter
inzage. Kopie is gezonden aan de
betrokken commissie.

Lijst van ingekomen stukken

Tweede Kamer Ingekomen stukken
5 juni 1997
TK 89 89-6202


